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《 入 學 申 請 表 APPLICATION FORM   2023-2024 》 

報讀班級 

Class 

幼班(K.1) 

低班(K.2) 

高班(K.3) 

上午班 Morning Class 

下午班 Afternoon Class 

全日班 Whole-day Class 

貼近照(證件相) 

Paste a photo 

**請填寫優先次序，「1」為最優先，其次為「2」及「3」。 

Please fill in the priorities, "1" is the highest priority,  

and follow by “2” and “3”. 
中文姓名 

Name in Chinese 
 

性別 

Sex 

英文姓名 

Name in English  出生地點 
Place of birth  

出生日期 

Date of birth 
 

出生證/證件號碼 

Birth Cert. / Passport No. 

住址 

Address 
 

通訊地址(如與以上住址相同，可毋須填寫) Correspondence Address (if different from the above address) 

父親姓名 

Name of Father 
 

職業Occupation 

聯絡電話 Contact No.: 

母親姓名 

Name of Mother 
 

職業Occupation 

聯絡電話 Contact No.: 

 

注 

意 

事 

項 

NOTES 

1)接受報名日期：2022年11月1日起。 

Date of Application: Begins application from 1st November 2022 onwards. 
 

2)報名時請繳交下列文件及費用(繳交之費用及文件，不設退還、延用或轉用) 

貼上足夠郵費及填上地址之回郵信封一個                                                             出生證(或居港證明文件)副本 

防疫注射卡(針卡)副本(正背面:正面有學生姓名，另一面注射紀錄)                   報名費 $40 

Please submit the application form together with the application fee (HK$40) and the needed documents as follows: 

(The application fee is non-refundable, not for deferment used or transferable; and the documents are non-returnable): 

A self-addressed and stamped envelope with sufficient postage           

Copy of birth certificate (or copy of document showing Visa Status) 
Copy of immunization record (both the front and the back sides) 

 

3)申請人提供的資料，只用作申請入學用途。根據《個人資料(私隱)條例》家長有權要求查閱及更正以上個人資料。 

Under the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have rights to request access to and correct their 

personal data.  
 

4)取錄情況：本校將參考教育局「小一入學統籌辦法」，以計分方式處理，不設面試考核。 

如就讀本校學生/畢業生之弟妹或父/母在本校就職或畢業的學童優先處理，其他則進行抽籤。 

取錄與否，結果將於2022年12月12日或以前以書面形式通知。 

Admission Policy:  

Our kindergarten has adopted the arrangements of the EDB “Primary One Admission System”. No interview is required. 

Applicant’s sibling who is our current student or graduate / whose parent is working in our school or is our graduate, will be 

given priority in consideration. The remaining quota would be allocated randomly by drawing lots. 

The results will be notified by mail whether you are admitted or not on or before 12th December 2022. 
 

5)獲取錄者須於2023年1月7日帶同教育局發出之「幼稚園入學註冊證」到校辦理註冊手續以確定學位。 

Successful applicants are required to register on 7th January 2023 in our kindergarten with the Registration Certificate for 

Kindergarten Admission (EDB) 
 

備註 
Remarks 

a)報名日期 Date of Application  

b)本人希望書信往來或通告等以右列語言編印。 

Please indicate your preference of language used in the notice printed.     

中文 

 

English 

 

c)列寫兄/姊在本校就讀班別或父/母/兄/姊在本校畢業年份。(附證件副本：畢業證書) 

   

     Sibling in school or the year of graduation of parent/sibling.             (姓名 Name:_____________________________) 

     (Please provide copy of certificate.)                                                       (就讀班別 Class:_________ / 畢業年份 Year of graduation____________) 

 


